
Zápis z jednání školské rady při ZŠ a MŠ, Vl. Rady 1, České Budějovice 

 

Datum konání: 28. 5. 2025 
 
Přítomni:  
Členové rady: David Kocúr, Ing. Ivo Moravec, Mgr. Marcela Sáňková 
Ředitelka školy: Mgr. Vladimíra Marková 
 
Program: 
1. Školní řád (včetně pravidel pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků) a navrhované změny (Hranice 

odpovědnosti) 
Školská rada projednala a schválila navrhované změny ve školním řádu. 
 
2. Příprava nového školního roku 
Zápis do 1. třídy – 47 dětí u zápisu, z toho 1 OŠD. 
V příštím školním roce zůstává celkem 6 tříd. Bude otevřena jedna 1. třída – cca 24 žáků.  
Dělení některých předmětů. 
ŠD – více zájemců, než je možné přijmout. 
 
3. Naplánované opravy a investice, koncepční záměry školy 
Seznámení s koncepčními záměry rozvoje školy. 
Rok 2025 – investice: předokenní žaluzie do MŠ, chladnička s mrazničkou do ŠJ; opravy: malby a nátěry, 
oprava elektroinstalace a vpustí ve ŠJ, oprava schodiště u ŠJ, další běžné opravy a údržba. 
Nově – využívání služeb „létajícího školníka“. 
Připravujeme rozpočet pro rok 2026, střednědobý rozpočtový výhled 2027 – 2029: šatny v ZŠ (skříňky), 
kamerový systém, klimatizace 1. patro ZŠ, multifunkční pánev, konvektomat, nerezový stůl do ŠJ, 
plynový kotel. 
Renovace služebního bytu. 
 
4. Informace o výstavbě v okolí školy 
Náměstí Švabinského – výstavba nových bytů a komerčních prostor 
Vydáno Rozhodnutí – povolení odstranění stavby – objekt Švabinského 961 
 
5. Další informace a podněty 
Trenéři do škol – zapojení do projektu – pozitivní ohlas 
Škola v přírodě 
Pozvánka na zahradní slavnost – 24. 6. 2025 
Novela školského zákona, financování nepedagogů, školní speciální pedagog/psycholog, slučování škol 
Potřeba nové tělocvičny – škola podporuje záměr výstavby nové tělocvičny na sousedním pozemku 
školy 
 
 
 
 
 
Zapsala: V. Marková 


